



الشركة الكويتية للمنتزهات ش.م.ك. (عامة)
KUWAIT RESORTS COMPANY K.P.S.C.

Date: 21/01/2025
Ref: KRC/317/25

التاريخ: 21 يناير 2025
الإشارة: KRC/317/25

To: Bursa Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين،،

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد ،

Subject: Disclosure regarding signed a credit facilities contract

الموضوع: إفصاح بشأن توقيع عقد تسهيلات ائتمانية

In Reference to the above subject, and to the requirements of article (4-1-1/27) of the 10th Book (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments, regarding disclosure of material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والتزاماً بالمادة (27/1-1-4) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We attach herewith the material information disclosure form where Kuwait Resorts Company has signed a credit facilities contract with a local bank for a total value of seven million Kuwaiti dinars. These facilities are intended to finance the company's future investments. This facilities contract extends for a period of two years, renewable.

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية حيث قامت الشركة الكويتية للمنتزهات بتوقيع عقد تسهيلات ائتمانية مع أحد البنوك المحلية بقيمة إجمالية قدرها سبعة ملايين دينار كويتي، وتأتي هذه التسهيلات لتمويل استثمارات الشركة المستقبلية، ويمتد عقد التسهيلات هذا لمدة سنتين قابلة للتجديد.

Noting that this contract comes within the framework of the company's strategy to strengthen its financial structure and support its future development and investment plans, and where the company confirms that it will commit to disclosing any additional material developments related to these facilities, in accordance with the regulations and guidelines issued by the Capital Markets Authority.

علماً بأن هذا العقد يأتي في إطار استراتيجية الشركة لتعزيز هيكلها المالي ودعم خططها المستقبلية للتطوير والاستثمار وحيث تؤكد الشركة على أنها ستلتزم بالإفصاح عن أي تطورات جوهرية إضافية متعلقة بهذه التسهيلات، وفقاً للوائح والإرشادات الصادرة عن هيئة أسواق المال.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

Sincerely yours,

الشركة الكويتية للمنتزهات ش.م.ك.ع
KUWAIT RESORTS COMPANY K.P.S.C.

إبراهيم محمد الغانم
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



الشركة الكويتية للمنتزهات ش.م.ك.ع
KUWAIT RESORTS COMPANY K.S.C.P.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material information Form

Date	Name of the listed Company	إسم الشركة المدرجة	التاريخ
21/01/2025	Kuwait Resorts Company	الشركة الكويتية للمنتزهات	21/01/2025

Material Information	المعلومات الجوهرية
----------------------	--------------------

<p>Kuwait Resorts Company would like to inform you that it has signed a credit facilities contract with a local bank for a total value of seven million Kuwaiti dinars. These facilities are intended to finance the company's future investments. This facilities contract extends for a period of two years, renewable.</p> <p>Noting that this contract comes within the framework of the company's strategy to strengthen its financial structure and support its future development and investment plans, and where the company confirms that it will commit to disclosing any additional material developments related to these facilities, in accordance with the regulations and guidelines issued by the Capital Markets Authority.</p>	<p>تود الشركة الكويتية للمنتزهات أن تحيطكم علمًا بأنها قد قامت بتوقيع عقد تسهيلات ائتمانية مع أحد البنوك المحلية بقيمة إجمالية قدرها سبعة ملايين دينار كويتي، وتأتي هذه التسهيلات لتمويل استثمارات الشركة المستقبلية، ويمتد عقد التسهيلات هذا لمدة سنتين قابلة للتجديد. علمًا بأن هذا العقد يأتي في إطار استراتيجية الشركة لتعزيز هيكلها المالي ودعم خططها المستقبلية للتطوير والاستثمار وحيث تؤكد الشركة على أنها ستلتزم بالإفصاح عن أي تطورات جوهرية إضافية متعلقة بهذه التسهيلات، وفقاً للوائح والإرشادات الصادرة عن هيئة أسواق المال.</p>
--	---

Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
---	--

<p>There is no direct financial impact at the present time, as the impact will be determined based on the amount used from the facility contract and the return on it.</p>	<p>لا يوجد أثر مالي مباشر في الوقت الحالي، حيث سيتحدد الأثر بناءً على حجم المبلغ المستخدم من عقد التسهيلات والعائد عليها.</p>
--	---

Ibrahim Mohamed Al-Ghanim -Vice Chairman and CEO	السيد/ إبراهيم محمد الغانم - نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
--	--



الشركة الكويتية للمنتزهات ش.م.ك.ع
KUWAIT RESORTS COMPANY K.P.S.C.